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02| Inleiding 
 
Voor u liggen de onverkorte inspraakreacties op de kadernotitie Basismobiliteit die ons de afgelopen 5 
weken (tot 17 maart 2015) zijn toegestuurd. Tijdens de start van de inspraakperiode heeft op 10 
februari een regionale bijeenkomst voor de Wmo adviesraden plaatsgevonden. Een verslag van deze 
bijeenkomst vindt u in bijlage 1.  
 
De Kadernota is een document op hoofdlijnen, gericht op de beoogde systeemwijziging.  
Dat betekent niet dat we vergeten voor welke reizigers we het vervoerssysteem inrichten.  
 
Naast organisatie- en planvermogen, komen ook de kwaliteit van het vervoer en de systeemkenmerken 
die de kwaliteit beïnvloeden, aan de orde. Op 31 maart 2015 is hierover een bijeenkomst gepland met 
de Wmo adviesraden. Enerzijds om vroegtijdig informatie op te halen, anderzijds om de Wmo 
adviesraden voor te bereiden op een tweede adviesaanvraag, gericht op de inhoud. 
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03| De inspraakreacties opgesomd 
 
 

Inspraakreactie 1: Adviesraad Wmo Apeldoorn 
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Inspraakreactie 2: Adviesraad Wmo Brummen 
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Inspraakreactie 3: Adviesraad Wmo Deventer 

 

ZK
14.02097 - 15.002725 - 



 11 

Inspraakreactie 4: Adviesraad Wmo Epe 
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Inspraakreactie 5: Wmo-raad Hattem 
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Inspraakreactie 6: Wmo-adviesraad Heerde 
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Inspraakreactie 7: Wmo-raad Lochem 
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Inspraakreactie 8: CMO Voorst 
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Inspraakreactie 9: Platform Maatschappelijke Ondersteuning Zutphen 
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Inspraakreactie 10: Platform Gehandicapten Apeldoorn 
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Inspraakreactie 11: VBSO  
 
VBSO is een besturenorganisatie van christelijke scholen op gereformeerde grondslag. 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
 
Als medewerker van de VBSO en betrokkene bij passend onderwijs wil ik een enkele opmerking 
plaatsen bij de notitie die mij toegezonden is. 
 
Als reactie op de vraag of privaatrechtelijk of publiekrechtelijk een organisatie moet worden opgezet, 
denk ik dat publiekrechtelijk in dit geval voor de hand ligt. De gemeenten en de provincie hebben 
hierin immers een verantwoordelijkheid.  Ook voor de regionale regiecentrale zou ik kiezen voor 
publiekrechtelijk, al dan niet verzelfstandigd. Het moet wel een taak van de overheid blijven.  
 
De noodzaak om af te stemmen en samen te werken als regio zie ik wel en in die zin waardeer ik de 
notitie. 
Er is ook een noodzaak om het vervoer adequater en goedkoper te gaan regelen. Bij dat laatste kan 
het echter wringen met de wettelijke zorgplicht die de gemeente volgens de sectorwetten in het 
onderwijs heeft voor het vervoer. 
Wat mij opvalt, is dat er wel wat gemakkelijk van wordt uitgegaan dat maatwerkvoorzieningen 
kunnen worden teruggedrongen en dat de gemeente zelf de toegang bepaalt. Dat laatste is op 
zichzelf waar, maar geeft geen onbeperkte vrijheid aan de gemeente. De wet (bijvoorbeeld artikel 4 
WPO) zegt iets over het eerbiedigen van de op godsdienst of levensbeschouwing berustende keuze 
van de ouders van een school. Daarnaast moet de gemeente – dat is  en blijft dus de 
geadresseerde van de zorgplicht voor leerlingenvervoer - een regeling treffen die erin voorziet dat 
het vervoer kan plaatsvinden op een wijze die voor de leerling passend  is. 
 
Als er in de notitie wordt gesproken over het alleen gebruik maken van een maatwerkoplossing als 
er geen goedkoper vervoersalternatief voorhanden is, moet daarbij wel gezegd dat dit alternatief niet 
alleen goedkoper maar nog steeds passend voor de leerling moet zijn. 
Om te komen tot goede, dat wil zeggen passende vervoersarrangementen, zou het goed zijn de 
onderwijs(zorg) arrangementen die het samenwerkingsverband passend onderwijs afgeeft, bij het 
bepalen van de  beschikking voor vervoer te betrekken. Zorg dus voor een voorziening voor vervoer 
die overeenkomt met datgene wat door specialisten op het gebied van het onderwijs en eventueel 
ook de jeugdhulp, is vastgesteld als passend arrangement voor een bepaalde leerling. 
 
Voor leerlingen die geen specifiek arrangement hebben, zal dit niet gelden, maar voor leerlingen die 
een extra begeleiding of maatwerkvoorziening voor onderwijs en jeugdhulp nodig hebben, is dit zeer 
gewenst. 
 
 
Ongetwijfeld is er meer over de notitie te zeggen, maar dit zijn voor mij wel de meest aangelegen 
punten. Ik wens u wijsheid bij de uitwerking van de plannen. 
 
Met vr. groet, 
 
 
Mr. L. Vogelaar 
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Inspraakreactie 12: Dimence Groep  
 
Dimence biedt geestelijke gezondheidszorg. 
 
  
Wij hebben de basisnotitie doorgenomen. De uitgangspunten en de visie spreken ons erg aan.  
Wel wil ik graag benadrukken dat vervoer voor cliënten met een medische noodzaak voor vervoer 
geborgd moet blijven. Wanneer deze cliënten geen hulp meer krijgen om mobiel te zijn, zullen ze ook 
niet meer naar onze faciliteiten (dagbesteding) komen. Dit zal hun behandeling schaden. 
  
Heeft u hierover nog vragen, dan beantwoord ik deze graag. 
  
  
Met vriendelijke groet,  
  
M.J. (Marjolein) Groot Wesseldijk – Vaags 

Salesadviseur 

  

 
  

Postbus 5003 

7400 GC  DEVENTER 

Nico Bolkesteinlaan 1  

7416 SB Deventer 

T +31 (0)570 639 553 

M +31 (0)6 832 433 84 

E m.grootwesseldijk@dimencegroep.nl 

I www.dimencegroep.nl  
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Inspraakreactie 13: ZoZijn 
 
Zozijn is een professionele dienstverlener voor:  Kinderen en jeugdigen met een ontwikkelingsprobleem  Volwassenen, kinderen en jeugdigen met niet aangeboren hersenletsel (NAH)  Volwassenen met een verstandelijke beperking 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
Graag reageren wij op uw concept kadernota Op Weg. 
U noemt cliënten die onder de Wlz vallen wel (waarvoor onze dank), maar wel heel summier. U brengt 
ze ter sprake bij Bestuurlijk belang zorginstellingen (pagina 8, 1.2.) en terloops op pagina 24 bij 
Intramuraal vervoer. 
 
Een groot deel van de cliënten van Zozijn valt onder deze groep. Wij hebben zelf (voor intramuraal en 
extramuraal) een regiecentrale opgezet om zo efficiënt en goedkoop mogelijk ons eigen vervoer en 
extern vervoer in de regio tussen Hattem en Winterswijk in te kopen en te coördineren. 
Mogelijk kunt u gebruikmaken van onze ervaring. Wij bieden onze kennis hierbij graag aan. 
 
Volgens de huidige regels mogen wij voor de Wlz cliënten geen gebruikmaken van de regiotaxi. Als dat 
wel mogelijk wordt, zien wij in de toekomst zeker nog meer kostenbesparende mogelijkheden. Het zal 
zeker nog haken en ogen hebben, maar het moet mogelijk zijn om daar grotendeels uit te komen. 
 
Ook hebben wij te maken met aanzienlijke vervoerstromen (leerlingenvervoer) binnen de regio voor 
onze ZMLK school in Wilp (Daniël de Brouwerschool). 
 
Het is ons niet duidelijk uit de kadernotitie en bijlage hoe wij informatie en kennis kunnen uitwisselen. 
Wij ontvingen de kadernota samen met het programma voor 19 maart, maar daar staat het onderwerp 
niet op de agenda. 
 
Graag hoor ik van u over het vervolg. 
 
Zozijn is een professionele dienstverlener voor:   Kinderen en jeugdigen met een ontwikkelingsprobleem   Volwassenen, kinderen en jeugdigen met niet aangeboren hersenletsel (NAH)   Volwassenen met een verstandelijke beperking 
Onze zorg en ondersteuning leidt ertoe dat mensen met een beperking zoveel mogelijk deelnemen aan 
de samenleving en zich kunnen ontwikkelen. 
  
Met vriendelijke groet, 
Geerke E. Simons 
Beleidsmedewerker Bestuur 
M 06 53 53 91 72 
g.simons@zozijn.nl 
 
wmo@zozijn.nl (voor Wmo 2015, Jeugdhulpverlening, Wlz en Participatiewet) 
  
Stichting Zozijn Zorg 
Molenallee 50 7384 AN Wilp 
Postbus 10, 7390 AA Twello 
Telefoon centraal 0575 - 593 900 
www.zozijn.nl 
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Inspraakreactie 14: Karakter 
 
Expertisecentrum voor kinder- en jeugdpsychiatrie. 
 
Wij hebben uw concept notitie Basismobiliteit ontvangen. In reactie daarop wil Karakter graag de 
volgende punten ter overweging meegeven: 
  

1.       Elke gemeente bepaalt zelf toegang tot het regionaal (maatwerk) vervoer. Om te voorkomen 

dat twee gelijke gevallen in twee verschillende gemeenten leidt tot verschil in toekenning van 

beroep op regionaal vervoer (in de ene gemeente wel en in de buurgemeente niet) stellen wij 

voor dat er een gezamenlijke afspraak komt voor toegang tot regionaal vervoer. Een verschil 

in toekenning staat op gespannen voet met het gelijkheidsbeginsel en kan daarmee het 

vertrouwen vanuit de inwoner/patiënt in de overheid ondermijnen.  

2.       De genoemde uitgangspunten zoals behoud van kwaliteit en betaalbaarheid voor inwoner 

zijn positief. Vraag voor ons is hoe dit nader geconcretiseerd wordt? Wat is betaalbaar? 

Wordt er rekening gehouden met financiële draagkracht van gezinnen? Met name bij onze 

patiënten zien we ook financieel kwetsbare gezinnen waar dit een belangrijk onderwerp is. 

De eigen bijdrage mag niet leiden tot het mijden of stoppen van de zorg die nodig is. 

3.       Gezien bovenstaande stellen wij voor tot overleg over invulling en concretisering van deze 

uitgangspunten tussen overheid, inwoner/patiënt en zorgaanbieders te komen.  

  
Er vanuit gaande u met deze input van dienst te zijn en tot nader overleg bereid.  
 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Jeannette Verstegen 

Transformatie en Verkoopbureau 

 

 
Expertisecentrum voor kinder- en jeugdpsychiatrie 

 
Horalaan 5          m.  06 11 87 27 75 

Postbus 68          t.     0318 67 67 70 

6710 BB Ede       j.verstegen@karakter.com 
               
Karakter heeft nu de Consultatielijn voor jeugdzorgprofessionals: 088 654 54 99. Dagelijks een GZ-

psycholoog beschikbaar voor diverse vragen. 
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04| Onze reactie op de adviezen  
 
Om eind maart behandeling in de gemeenteraden mogelijk te maken, zijn de ontvangen adviezen 
zonder reactie in deze notitie gebundeld en gezonden aan de gemeenteraden. 
Regionaal is afgesproken dat de gemeenteraden direct na de inspraakperiode in twee ronden, conform 
het regionale samenwerkingsformat, tot besluitvorming over gaan. De eerst ronde van de behandeling 
van de concept kadernota in de regionale gemeenteraden vindt plaats in de periode tussen 16 maart en 
7 april. Op het moment dat de laatste raadsbehandeling is geweest, wegen de colleges de 
binnengekomen inspraakreacties en de opgehaalde informatie uit de raadsbehandelingen (moties).  
 
De regionale portefeuillehouders komen in mei met een reactie en geven daarmee nadere inhoud aan 
dit hoofdstuk. Mogelijk zullen de colleges de concept Kadernota Basismobiliteit aanpassen. 
Een volledige inspraaknota en de kadernota zullen de colleges aan de gemeenteraden aanbieden (=de 
tweede ronde). De tweede ronde zal plaatsvinden in de periode tussen 20 mei en 17 juni. 
 
Planning:  16 maart- 7 april Eerste ronde gemeenteraden in de regio(moties)  10 april   regionaal portefeuillehoudersoverleg  12 mei- 9 juni  regionaal: alle colleges  20 mei- 17 juni   Tweede ronde gemeenteraden in de regio 

 
Figuur 1  Besluitvormingsproces 
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Bijlage 1  Verslag Regionale bijeenkomst adviesraden Wmo 
 
Datum: 10 februari 2015 
Plaats: Brasserie- Restaurant Korderijnk te Twello 
Aanwezig: vertegenwoordiging van de adviesraden Wmo van de gemeenten  
Afwezig: De adviesraden van Brummen, Hattem en Zutphen 
 
Gespreksleider: Mieke Biemond Zorgbelang Gelderland 
Sprekers: Jos Penninx (Voorzitter van de Stuurgroep Basismobiliteit) en Andreas Noordam (regionale 
projectleider Basismobiliteit) 
 
Aanleiding 
De concept Kadernota OP WEG, visie en  kaders voor regionale samenwerking op basismobiliteit, is  of 
wordt, in de nabije toekomst door de colleges vrij gegeven voor inspraak en verzonden aan alle 
adviesraden via de gemeenten en via Zorgbelang. 
 
Welke gemeenten? 
Momenteel nemen negen gemeenten samen het besluit om de kadernota vrij te geven voor inspraak. 
Namelijk de gemeenten: Apeldoorn, Brummen, Deventer, Epe, Hattem, Heerde, Voorst Lochem, 
Zutphen. De gemeenten Olst-Wijhe en Raalte hebben zich teruggetrokken. 
Daarnaast is in 8 gemeentenen, de Gelderse gemeenten, besluitvorming in voorbereiding voor het 
tekenen van de samenwerkingsovereenkomst met de Provincie Gelderland voor 1 april 2015. Deze 
samenwerkingsovereenkomst gaat over de overheveling van Regiotaxi, inclusief het aanvullende 
openbaar vervoer naar de samenwerkende gemeenten. 
 
Introductie 
Veel blijft hetzelfde. Ook nu kent Regiotaxi een ritaanname/ telefooncentrale, een beheerorganisatie en 
een vervoerder. Verschil met de nieuwe situatie is dat de telefooncentrale ook de ritplanning verzorgt 
(dit noemen we regiecentrale). De regiecentrale stuurt meerdere vervoerders in de regio aan. De 
regiecentrale stuurt ook het leerlingenvervoer en het vervoer naar dagbesteding aan. 
Regiotaxi bestaat uit maatwerkvervoer en aanvullend openbaar vervoer. Het aanvullend openbaar 
vervoer is een verantwoordelijkheid van de Provincie. Binnen Regiotaxi is ongeveer 90% gemeentelijke 
Wmo-vervoer en 10% aanvullend openbaar vervoer. 
 
Samenwerking tussen gemeenten 
Samenwerken op beheertaken en een regiecentrale betekent ook dat gemeenten de intergemeentelijke 
samenwerking moeten vastleggen. 
 
Samenwerkingsovereenkomst provincie Gelderland 1 april 
Onze besluitvorming is er op gericht dat we voor 1 april de samenwerkingsovereenkomst met de 
provincie Gelderland kunnen tekenen. We willen zo snel mogelijk duidelijk hebben met welke 
gemeenten we gaan samenwerken en voor welk vervoerssysteem we kiezen. 
De exacte inhoudelijke inkleuring komt later. Als u daar wel al een mening over heeft, dan horen wij dit 
graag zo snel mogelijk. 
 
Ben ik geen uren onderweg? 
Reizigers willen weten welke regels straks gaan gelden en waar regels afwijken ten opzichte van het 
huidige systeem. De adviesraden vragen meer inzicht in de concrete verschillen voor de reiziger. Het is 
belangrijk dat jongeren op tijd thuis zijn en niet uren in een taxi zitten. Graag aandacht voor de 
maximum omrijtijd. 
 
Soorten vervoer 
We onderscheiden vraagafhankelijk vervoer en vervoer langs vaste routes, zoals het leerlingenvervoer. 
We willen dat de bezettingsgraad van de bus toeneemt door waar mogelijk deze vervoersstromen met 
elkaar (volgtijdelijk) te combineren.  
 
Eén Tarief 
Voor reizigers is het belangrijk dat iedereen dezelfde ritbijdrage betaald. Op dit punt zouden geen 
verschillen tussen gemeenten moeten bestaan. 
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Ritaanname/ telefooncentrale 
De medewerkers moeten goed verstaanbaar zijn. 
 
Inkoop 
De aanbesteding start halverwege dit jaar. Eerst zal de regiecentrale worden aanbesteed, daarna het 
vervoer. De gemeenten willen daarbij meerdere vervoerders contracteren. 
 
Hoe democratisch komt het programma van eisen tot stand? 
De colleges leggen de uitgangspunten voor het bestek (de aanbestedingsdocumenten) vast. In de 
aanbestedingsdocumenten bepalen we waaraan een regiecentrale en het vervoer moet voldoen. Deze 
stukken worden pas openbaar op het moment dat de aanbesteding start. De uitgangspunten kunnen 
we wel vooraf met elkaar delen. Hiervoor zullen we een bijeenkomst met de adviesraden plannen. Een 
exacte planning wordt op dit moment opgesteld. Zodra dit duidelijk is zullen we opnieuw een afspraak 
met u plannen. 
Als u vindt dat de gemeente bij de inrichting van het vervoerssysteem rekening moet houden met 
bepaalde zaken of bepaalde eisen of voorwaarden zou moeten stellen. Wacht dan niet om dit te 
melden, dan kunnen wij dit meenemen bij de voorbereidingen. 
 
Wat als 1 gemeente dwars gaat liggen? 
Om het geld van de provincie Gelderland te ontvangen moeten gemeenten samenwerken. De provincie 
wil alleen zaken doen met de regio. Gemeenten kunnen zelf bepalen bij welke regio ze willen horen. 
Bovendien moeten gemeenten ook zelf bepalen welke vervoersstromen (Wmo, Jeugdwet, Leerlingen, 
aanvullend OV) ze in welk tempo onder de regiecentrale willen brengen. Des te beter de bussen bezet 
zijn des te goedkoper het vervoer is. 
 
Doelroepen mengen 
Daar waar mogelijk, willen we kijken of bepaalde ritten gecombineerd kunnen woorden met anderen. Of 
dit kan is afhankelijk van wat reizigers ‘aan kunnen’. 
 
Zelfde chauffeur 
Er zijn reizigers voor wie het erg belangrijk is dat er altijd dezelfde medereizigers en chauffeur in de bus 
aanwezig zijn. Hier zal rekening mee gehouden moeten worden. 
 
Kwaliteit 
De ambitie is met minder geld de kwaliteit van het vervoer voor de reizigers gelijk te houden. 
 
Veiligheid 
Het vervoer moet veilig zijn. Ook vervoer door vrijwilligers moeten aan bepaalde eisen voldoen. 
 
App 
Kijk naar nieuwe ontwikkelingen. Reizigers vinden het fijn om te weten waar een bus is en of het nog 
lang duurt voordat hij voorrijdt. Hiervoor zijn technische ontwikkelingen: app. Breng vernieuwing in het 
systeem. Hier heeft de reiziger profijt van. 
 
Volgtijdelijke ritten 
We zien winst in het volgtijdelijk organiseren van ritten. Eerst kinderen naar school, daarna mensen 
naar dagbesteding. Daarbij zullen we ook kijken of het schuiven in tijden een oplossing zou kunnen zijn. 
Het zou kunnen zijn dat als de dagbesteding een kwartier later begint, dat de clienten in een bus mee 
kunnen rijden die toch al langs het huis rijdt. Wel zal bij deze afweging ook gekeken moeten worden 
naar de zorgkosten die door deze verschuiving misschien wel toenemen. Deze voor- en tegens zullen 
tegen elkaar afgezet moeten worden. 
 
Wat als Deventer iets anders kiest/ afhaakt? 
Overijssel ziet geen rol voor het aanvullend OV. Gelderland heeft min of meer dezelfde visie op de 
toekomst van het OV, maar subsidiëren Wmo vervoer en blijven de komende jaren het aanvullend OV 
betalen. Voor Gelderland in het totaal voor onze regio €1,4 mln. Het Gelderse geld zal alleen naar 
Gelderse burgers gaan. 
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Er zijn vervoersstromen van en naar Deventer. Als Deventer niet meedoet met de regiecentrale, dan 
betekent dit waarschijnlijk dat op de retourrit geen passagiers meegenomen kunnen worden van 
Deventer naar Apeldoorn.  
 
Tijdsklem 
Een aantal mensen in de zaal ervaart een grote tijdsdruk. Mieke Biemond licht toe dat ruim één jaar 
geleden heeft Marijke Eppink de ontwikkelingen gepresenteerd heeft aan de Wmo adviesraden. Op dit 
moment komt de datum van overheveling van Regiotaxi naar de regio dichterbij. Voor het doen van een 
aanbesteding is tijd nodig. Dit betekent dat het nu de tijd is om advies te geven. 
 
Verschillen tussen gemeenten 
Uit ervaring met het leerlingenvervoer blijken de regionale verschillen niet groot te zijn. Op 
Regiotaxivervoer zijn de systeemkenmerken al regionaal aan elkaar gelijk. 
 
Parallel proces adviesraden en gemeenteraden 
We vinden het fijn om mee te denken, maar geen paniek voetbal. Petje af. 
 
Gebiedsgrens 
Ieder gebied heeft een grens. Een grens betekent niet dat niet over de grens vervoerd wordt. 
Leerlingen die in Zwolle naar school moeten, zullen ook in het nieuwe vervoerssysteem naar Zwolle 
gebracht worden. 
 
Bureaucratie terugdringen 
De regio-indeling zou vaster moeten zijn. Een gemeente als Heerde zou een regio moeten kiezen. Dit 
blijkt echter niet eenvoudig te zijn. De samenleving houdt zich niet aan bestuurlijke grenzen. 
 
Plaatselijke vervoerders 
Via een Europese aanbesteding kunnen we niet regelen dat plaatselijke vervoerders de opdracht 
krijgen. Wel werken vervoerders met lokale chauffeurs. Bovendien moet een nieuwe vervoerder ook 
een deel van het personeel van de zittende vervoerder overnemen. 
 
Morgen mogelijk geen Regiotaxi vervoer 
Het kan zijn dat er morgen (11 februari) geen Regiotaxi vervoer rijdt. Jos Penninx legt uit dat WdK het 
Regiotaxivervoer mogelijk het vervoer staakt. 
 
Mieke deelt een document uit dat wellicht interessant is voor het formuleren van een advies: 
“Busje komt zo….”Prestatiecriteria vanuit cliëntenperspectief voor vervoersvoorzieningen 
 
Vervolg: 
1. Binnenkort ontvangt u via Mieke Biemond: 

- De presentatie 
- Het verslag van deze bijeenkomst 
- Het huidige bestek van Regiotaxi om een idee te krijgen bij wat hier allemaal in staat 

 
2. U hebt tot 17 maart de tijd om uw advies uit te brengen. 
 
3. We zullen de uitgangspunten voor de regiecentrale en de inkoop van het vervoer in een bijeenkomst 
aan de adviesraden voorleggen. Dit zullen we in eind maart begin april organiseren. 
 
Zou u s.v.p. uw advies ook willen mailen aan basismobiliteit@apeldoorn.nl. Op deze wijze kunnen wij 
gemakkelijk alle adviezen bundelen en aanbieden aan onze colleges en gemeenteraden. 
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